
Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
26. 09. 2017 

Sinkuleho kolej 

Zápis provedl: Stanislav Jeřábek 
Prezenční  listina je přílohou. 
 
Začátek  zasedání 19:12  

1 Schválení programu schůze 
Prezident  Jozef Šebák přivítal přítomné delegáty a vyjasnil zmatky ve jmenování delegátů a 
jejich  zástupců způsobené nedostatečnou znalostí předpisů. Dále je seznámil s ním 
navrženým  programem, který byl zaslán do konference parlamentu. 
 
Usnesení  17-07-01: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání dle programu, který byl           
zaslán  do konference parlamentu SU ČVUT.” 
OHP: 9;  9:0:0 → Usnesení přijato 

2 Představení delegátů 
J. Špale  (BEST): Jsem zástupce budoucího delegáta a současný předseda klubu BEST. 
O. Hába  (eFD): Již jsem byl delegátem i zástupcem delegáta, velmi epifanicky. Kdysi jsem 
pomáhal  zakládat eFDrive, byl jsem také v představenstvu. Později jsem byl předsedou Rady 
studentských  samospráv. 
M. Hošna  (FIT++): Jsem zástupce delegáta a jinak strašně nudný. 
S. Jeřábek  (AS ČVUT): Jsem zástupce K. Chytré, která tu dnes nemůže být a kterou jsem 
sám najmenoval.  Jsem členem Centrály, kde mj. píšu zápisy ze schůzí parlamentu. 
M. Průcha  (ISC): Do budoucna budu delegátem za ISC, kde jsem vice. Studuju FEL. 
 
19:23  přichází M. Čerňan 
 
M. Čerňan  (MAS): Jsem předseda od posledních voleb, jinak v klubu působím už od roku 
2012  jako  člen představenstva. Jsem doktorand na FELu. 

3 Schválení zápisu 
Na  dotaz,  kdo četl zápis, zvedlo ruku cca 7 delegátů. Byly zapracovány technické připomínky 
(nejasnost  zkratky KK, typografie na koncích řádků a čárky v souvětích). 
 
Usnesení  17-07-02: 
„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápis ze zasedání 22. června           
2017  zaslaný  do konference Parlamentu 24. září 2017 po technických úpravách.” 
OHP: 10;  8:0:2 → Usnesení přijato 
 

4 Informace z klubů 
SIN: Zavádíme platby kartou přes on-line platební bránu. Přičítáme poplatek nižší než 30             
korun  (pozn.:  ve skutečnosti 23 korun). 
SH: Pár vybraných jelo do Stuttgartu na sjezd technických klubů, SH tam měl úspěch. Je               
dokončená rekonstrukce podlahy ve fitku. V rámci Evropského týdne programování bude na            
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Strahově  přednáška Meet and Code. 
AVC: Přestěhovali jsme se o 8 pater dolů na FSv. Prostor je nyní poloviční a nemáme                
konektivitu.  Komerční připojení, které nám nabízí, je pro nás drahé. 
ISC: Přijelo přes 560 zahraňáků, 460 se jich zaregistrovalo do klubu, probíhá informování,             
chystáme  výlety. 
Orlík:  Probíhá rekonstrukce serverů a sítě, 2. října nám začínají volby. 
Galibi: V létě proběhl výlet na vodu s rekordní účastí, velký úspěch měl náš stánek na                
Prague  Pride. Chystáme seznamovák společně s Charlie z UK. 
FIT++: Proběhl Hello FIT! s velkou účastí a pozitivními ohlasy. Provádíme nábor a zatím              
rámcově  chystáme projekty. 
MAS: Po dlouhé době se konečně povedlo navázat spolupráci se SIN, kdy proběhne             
společná  vítací párty. 
BEST: V létě proběhl na FS, FIT a FEL kurz pro 25 zahraňáků, teď chystáme na 7.12.                 
soutěž  EBEC. 
Čajovna:  Doplnili jsme sklady a od října otevíráme. Mistr dýmky má nový certifikát. 
eFD: Proběhl Uzel s rekordní účastí 104 z cca 350 přijímaných prváků. S Oldou              
Štumbauerem  jsme na FD přemluvili pár lidí a připojíme se k Akci prvák. 
BION: Proběhly 2 seznamováky, oba se povedly. Řešíme hrozící nedostatek aktivních lidí            
nejen  do  představenstva, odkud teď bude několik členů odcházet. 
  

5 Info z Akademického Senátu 
Ačkoliv  nebyl senát dlouho schopný usnášení, tak se nakonec povedlo schválit Studijní a 
zkušební  řád, jehož novela však pro studenty nepřináší žádnou větší změnu. Dlouho se pak 
diskutovala  situace kolem senátora Davida Čítka z Kloknerova ústavu, který je v protokolu z 
voleb  označen  jako náhradník, i když o 1 hlas nesplnil podmínku dosažení hlasů od alespoň 
15  % hlasujících  voličů. Po diskusi senát velkou většinou dospěl k názoru, že nejčistší řešení 
bude  ctít závěr protokolu a nenapadat tak mandát Davida Čítka. 
 

6 Různé 
P. Valach:  Máme účty na Google play a App store, můžeme vydávat obsah. 
J. Rubáš:  V konferenci parlamentu najdete aktuální verzi registračních formulářů 
připravovaných  pro GDPR. 
O. Hába:  Předseda eFD Honza Vacek jede na nějakou dobu do Německa, takže budou volby 
a  klubu  se chopí někdo jiný. 
M. Kothera:  Ve Stuttgartu sraz technických klubů probíhal kvůli nám poprvé celý v angličtině. 
Bylo  tam cca 10 německých klubů řešících konektivitu a patřili bychom mezi nimi k největším. 
Příští rok se ona akce možná bude konat u nás. 
Také  v létě proběhla spousta schůzek k GDPR. V zásadě jsou potřeba 3 věci: Sehnat 
souhlasy  členů, nahradit papírové evidence osobních údajů a podepsat se všemi osobami s 
přístupem  k údajům NDA. 
T. Gura:  V brzké době kontrolní komise podnikne důkladnou kontrolu všech klubů. 
J. Špale:  Žádám o uvedení místnosti, kde zasedání bude probíhat, v pozvánce. 
 
20:05  odchází  M. Průcha 
 
J. Šebák:  Přes prázdniny Centrála pracovala na několika akcích. 
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Na  Orlíku proběhla schůzka s kontrolní komisí a byly nalezeny nedostatky zejména v 
administrativě.  Probíhají časté schůzky, uvidíme, jak se situace vyvine. 
V oblasti  rámcové smlouvy probíhají další schůzky s ČVUT, připravuje se k podpisu dodatek. 
Stále  nemáme  přeschválené členské příspěvky a některé interní předpisy. Jednací řád by měl 
nově  definovat  poměry hlasů ve Shromáždění klubů. Je třeba to vyřešit do konce roku. 
Plánujeme  výjezdní zasedání a zvažujeme, jaká by měla být jeho náplň. Asi bude spíše tmelící 
než  pracovní  (delegáti většinově souhlasně ukazovali palce nahoru). Výjezdní zasedání bude 
probíhat  ve dnech 27.-29. října na statku ve Svinech u Veselí nad Lužnicí. 
Stejně  jako minulý rok bude Vánoční večírek SU probíhat u památníku na Vítkově a to 
konkrétně  13. prosince. 
Příští rok v únoru plánujeme oslavu 20. narozenin SU. Pravděpodobně budeme chtít akci 
spíše  reprezentativnějšího  rázu dost možná s volnější afterpárty. 
V souladu  s prezidentským programem dáváme dohromady na FELu skupinku studentů, ze 
které  by  měl vzniknout nový fakultní klub po vzoru klubů jako eFDrive nebo FIT++. 
Byly nalezeny  nesrovnalosti v hospodaření klubu Buben. Centrála dala podnět Kontrolní 
komisi, která provedla kontrolu, na jejíž základě bude Centrála podnikat další kroky nadále ve 
spolupráci  s Kontrolní komisí. 

Konec zasedání 21:24 

 

Zapisovatel: Stanislav Jeřábek 

Ověřovatel: Jozef Šebák 
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